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Drog- och brottsförebyggande rådet 2019-10-11

Plats ochtid Klockan 09.00-1 1.30, Östra kommunhuset

Närvarande Radovan Javurek, ordförande Sabina Månsson Hultgren, vice
ordförande

Anna Nordin, Drog- och
brottsförebyggande samordnare

Emilie Paridon,
näinndsekreterare
Jeanette Ekvall, säkerhets
krissamordnare
Räddningstjänsten

Jasenko Salig, Avam Security Margareta Eklund, KFGF

och
Martin Thomell, konununpolis Mattias Östman, Grupplarm

Mathias Ivarsson.
Mottagningsenheten AoV

Lena Rooth Noren,
bamsamordnare BUF

Maria Asklund,
planeringsstrateg social
hållbarhet

Alexander Kouzinine, Tekniska
förvaltningen
Thomas Bengtsson, psykiatri
Region Skåne

Kisa Samuelsson, ABK Mathias Urkom, Securitas

Inbjudna
Ali Mahmoud, Centrum för
förebyggande arbete 19-20 $$

Drilon Hajdari, Centrum Hör
förebyggande arbete 19-20 $$

Utses att justera Sabina Månsson Hultgren

Justeringens
tid och plats 0-30

Sekreterare Paragrafer $$ 19-23

dsekreterare

C)rdRörande

Justerare

ANSLAG/BEVIS
Protokollet ärjusterat. In6onnation har skett genom anslag

Styrelse/Nämnd Drog- och brottsförebyggande
rådet

Samlnanträdesdatum 2019-10-11

Datum då
anslaget sätts upp

2019-10-30 Datum då
anslagettas ned

2019-11-21

Förvaringsplats
för protokollet Ö;tyd
UnderskriR

Utdragsbestyrkande
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Fastställande av dagordning
e Punkt 7 på dagordningen stryks på grund av förhinder från Stads

nnssionen.

Dagordningen fastställs.

Närvaro

e Se sidan l

Nya deltagareirådet
e Anna Nordin berättar om de deltagare som enligt reglementet del

tar på BRÅ, såväl ordinarie ledamöter som adjungerade.

Valavjusterare
e Sabina Månsson Hultgren väljs till justerare Rör dagens protokoll

Föregående protokoll
© Genomgång av minnesantecj<ning från BRÅ 190920

Utdragsbestyrkande Justerarens signatur
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Aktiv sommar Challan 201 9

Ali Mahmoud och Drilon Hajdari berättar om årets rapport från "Aktiv
sommar Challan"

Presidiet i Arbete och välBärdsnämnden ser ett behov av att projektet per-
manentas med två perioder per år.

Utdragsbestyrkande Justerarens signatur
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Brå-samordnare Anna Nordin informerar
T.äap höjd

Anna Nordin presenterar en geografisk lägesbild. Denna bild kan
presenteras utifrån såväl inträffade händelser runt om i kommu-
nen som utifrån socioekonomiska förutsättningar.

Rådet resonerar kring behovet av god analys av dessa lägesbilder

e Drog- och brottsförebyggande insatser
Tobaksförebyggande feriearbetare har träffat elever i åk 6 på 12
skolor Rör att samtala om tobak.

Brå kommer att representeras på Öppet rådhus 1 01 012 med tema
"En levande stadskäma" och "Trygghet".

Trygghetsvandring kommer ske 28 november med arbetsgruppen
Trygg och Säker som bjuder in politiker och ungdomar. Tillfället
blir en uppföljning av vandringen som ägde rum i sommar.

Nyårsplaneringen är nu igång. Detta är positivt då det ger möjlig
het för en god beredskap och ett gott förebyggande arbete.

Skåne Nordost-nätverket arbetar vidare i frågan gällande våldsbe
jakande extremism.

Säkerhetsdagama hade 1 0-årgubileum i år. Detta har uppmärk
sammats och IQ, dotterbolag till Systembolaget har diplomerat
verksamheten som ett IQ-projekt.

Utdragsbestyrkande Justerarens signatur
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Arets tema för drog- och brottsförebyggande rådet:
Våld i nära relation, utvärdering av utbildning 20/9

e Anna Nordin berättar om utbildningen som anordnades åör BRÅ
gällande Våld i nära relation. Rådet resonerar kring de reflekt-
ioner som inkom efter utbildningsdagen den 20/9.

Utdragsbestyrkande Justerarens signatur
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Aktuell situation

Mathias Ivarsson, enhetschefMottagningsenheten Arbete och välfärds
förvaltningen

Beskriver en lugn situation under sommaren. Mathias Ivarsson uppmanar
rådets deltagare att sprida information om Familjeservice och den rådgiv-
ning som de kan erbjuda.

Lena Rooth Noren, Barn och utbitdningslörvattningeti

Lena Roth Noren meddelar att det är en del skadegörelse på Linge-
nässkolan. Lena Rooth Noren berättar om en granskning från PWC kring
hur skolan arbetar med säkerhet. Hon sammanfattar att arbetet med sä-

kerhet behöver förbättras, men att arbetet med kränkande behandling
inom skolan Har positiv kritik.

Alncander Kouzmine, Tekniskalörpaltningen

Berättar att handlarna i Kristianstad är oroliga och att det har inkommit
mycket klagomål ]<ring busköming på gågatoma. Det pågår även ett upp
drag att utreda möjligheten av pollare i centrum.

Jeanette Ekvall, Räddningstjänsten

Berättar om en större skadegörelse på Gamlegårdskolan samt skadegö-
relse på Kulltorpskolan. Klotter har det varit på flera platser i kommunen

Martin Thor'Hell, kolnmunpotis

Kommenterar nattens händelse i innerstaden

Kcgsa Satttuetsson, .ABK

Förmedlar en oro Rör handel av narkotika på Gamlegården. Beskriver
skadegörelse på österäng

Utdragsbestyrkande Justerarens signatur
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Margareta Eklund, KFGF

Margareta Eklund berättar att det stundtals är stökigt på Österäng och
Näsby. Det 6mns en oro att det påverkar verksamhetema på berörda fH
tidsgårdar.

Maria .Asklund, ptaneringssh'ateglör social hållbarhet

Informerar om stadsbidraget för att arbeta mot segregation. Maria
Asklund berättar att pengama kan överföras till 2020. Det hamgår i bud-
getpropositionen att Kristianstad kommun ska fä pengar 2020, men detta
beslutärinte fattatännu.

Jasenko Sadie, kvarn Security

Jasenko Safic upplever en ökning av skadegörelse på Kulltorpskolan
samt Vä/Ollgö. Jasenco Salig berättar att detjust nu är lugnt på CSK

Mattias Ostmata, Grupplarm

Mattias Östman beskriver en förhållandevis lugn situation under somma-
ren. En liten topp fanns dock gällande företagsinbrott. Mattias Östman
berättar även att han möter en oro hos lokalbefolkningen kopplat till en
känsla av ökad otrygghet. Detta trots att situationen i sig inte har blivit
märkbart sämre. Mattias östman beskriver ett ökat antal fall av utpress-
ning där det även finns en oro bland Röretagama.

Thomas Bengtsson, Region Skåne

Beskriver att flera av deras patienter lever i våld i nära relation. Thomas
Bengtsson säger även att den första drogen som patientema möter är to-
bak. Det finns en nystartad beroendemottagning som hanterar ett bredare
spektra; alkohol, läkemedel och narkotika, än LARO-mottagningen som
endast hanterar opiatberoende. Det finns ett rum i lokalema äör social-

tjänstens personal Rör att kunna bedriva ett effektivt arbete. Det ligger
även i testfasen att starta en beroendeavdelning på qukhuset inom psyki-
atrin

Utdragsbestyrkande Justerarens signatur
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Mathias Urkotn, Securitas

Mathias Urkom berättar om en relativt lugn situation i innerstaden. Det
som sticker ut är händelser mnt pastavagnen. Mathias Urkom berättar
även om problem med droghandel i innerstaden.

Utdragsbestyrkande Justerarens signatur


